

Van: info@rosadoc.be
Verzonden: maandag 6 januari 2014 10:59
Aan: Veerle Solia
Onderwerp: RoSa's vrouwennieuws

Vrouwennieuws

06 januari 2014

In het nieuws

- Vorig jaar 113 transgenderpatiënten in UZ Gent (De Standaard, 06/01/2014)
- Vrouwen tellen op het scherm, niet achter de camera (De Standaard, 06/01/2014)
- Adoptiecursus en politiecontrole: ik zweet al peentjes omdat ik ouder word (De Morgen, 06/01/2014)
- "Geen verkrachting, want man beloofde met haar te trouwen" (De Redactie, 06/01/2014)
- "Le CDH est d'accord avec le dernier projet sur la filiation homo" (La Libre Belgique, 06/01/2014)
- La Belgique compte le taux de cancers du sein le plus élevé au monde (La Libre Belgique, 06/01/2014)
- Cancer: UK women have 10th highest rate for cases linked to lack of exercise (The Guardian, 06/01/2014)
- Tony Abbott distances himself from anti-abortionist Cory Bernardi (The Guardian, 06/01/2014)
- Cory Bernardi, it's not abortion campaigners who are pro-death. It's you (The Guardian, 06/01/2014)
- US Senate set to confirm Janet Yellen as Fed chair (BBC News, 06/01/2014)
- We must get the law to reflect the reality of domestic abuse (The Guardian, 05/01/2014)
- The Invention of Wings by Sue Monk Kidd review (The Guardian, 05/01/2014)
- Older mothers placing more strain on midwives (The Guardian, 05/01/2014)
- Sophie Ellis-Bextor: girls today are encouraged to display their sexuality (The Guardian, 05/01/2014)
- The escorts who want to rebrand male prostitution as a business (BBC News, 05/01/2014)
- Who are the female fighters of the PKK? (BBC News, 05/01/2014)
- Video: Crimes against women hit record levels in Afghanistan (The Globe and Mail, 05/01/2014)
- In a culture obsessed with weight, there's a downside to being skinny (The Globe and Mail, 05/01/2014)
- Twee moeders straks niet langer een probleem (De Standaard, 04/01/2014)
- Als je je eigen kind moet adopteren (De Standaard, 04/01/2014)
- "You're my mom, zei een vrouw ooit. Dat was slikken" (De Standaard, 04/01/2014)
- "Zonder 9/11 had het helemaal anders kunnen uitdraaien" (De Standaard, 04/01/2014)
- Groeiend geweld tegen vrouwen in Afghanistan (De Morgen, 04/01/2014)
- Lesbische partners kunnen meteen echt mama worden (De Morgen, 04/01/2014)
- Holebigemeenschap 'wenst' regering snelle goedkeuring meedouderschap (De Morgen, 04/01/2014)
- Lesbische meemoeder moet kind straks niet meer adopteren (Knack, 04/01/2014)
- Crisis in South Africa: The shocking practice of 'corrective rape' - aimed at 'curing' lesbians (The Independent, 04/01/2014)
- U.S. asks court to preserve Obamacare contraception mandate (CNN, 04/01/2014)
- 5 things to know about Obamacare and contraceptives (CNN, 04/01/2014)
- In the media, a CEO remains a lady first (The Globe and Mail, 04/01/2014)
- Alleen Elia haalt nu al norm voor vrouwen in raden van bestuur (De Standaard, 03/01/2014)
- De Cleopatra van China (De Standaard, 03/01/2014)
- Waarom vrouwen de wereld moeten regeren (Knack, 03/01/2014)
- Britse schrijfster Elizabeth Jane Howard overleden (Knack, 03/01/2014)
- Virginia redore les images des femmes (Libération, 03/01/2014)
- Joan fontaine, la star, inconnue (Libération, 03/01/2014)
- Elizabeth Jane Howard: Writer (The Independent, 03/01/2014)
- Indyplus exclusive: A call from the midwife: Why I am resigning after 10 years in the NHS (The Independent, 03/01/2014)

- Midwives and patients warn of ♦devastating♦ staff shortages (The Independent, 03/01/2014)
- David Cameron's dream of an 'A-list' of women candidates fades (The Independent, 03/01/2014)
- The Conservatives need all-women shortlists for 2015 (The Independent, 03/01/2014)
- Calcutta 'gang rape' triggers third day of protests (BBC News, 03/01/2014)
- Parents of India gang rape victim seek justice (BBC News, 03/01/2014)
- Top Belgische bedrijven blijft mannenbastion (De Standaard, 02/01/2014)
- Alleen mannen welkom in de bestuurskamers (De Standaard, 02/01/2014)
- De vrouw die Vlaanderen leerde dansen (De Standaard, 02/01/2014)
- Danielle Steel krijgt hoge Franse onderscheiding (Knack, 02/01/2014)
- Une inconnue au Panthéon, pourvu qu'elle soit une femme (Libération, 02/01/2014)
- Royaume-Uni : plus de femmes décorées que d'hommes en 2013 (Le Monde, 02/01/2014)
- Another year, another death of a gang rape victim in India (The Guardian, 02/01/2014)
- Vowing to get fit this year? Try giving body-obsessed media a wide berth (The Guardian, 02/01/2014)
- Indian media: Outrage over Calcutta gang rape (BBC News, 02/01/2014)
- Obituary: Elizabeth Jane Howard (BBC News, 02/01/2014)
- Novelist Elizabeth Jane Howard dies (BBC News, 02/01/2014)
- Juanita Moore, Oscar-nominated Imitation of Life star, dies aged 99 (BBC News, 02/01/2014)
- Supreme Court to rule on Obamacare, same-sex marriage injunctions (CNN, 02/01/2014)
- Researchers♦ app could aid pregnant women in the developing world (The Globe and Mail, 02/01/2014)
- Au Kenya, la lutte de Linda et Liz, violées en toute impunité (Libération, 01/01/2014)
- ♦Op jonge leeftijd veel kinderen krijgen, dat helpt♦ (De Standaard, 31/12/2013)
- In memoriam: 10 vooraanstaande vrouwelijke wetenschappers (Knack, 31/12/2013)
- Nergens ter wereld zoveel borstkankers als in België♦ (Knack, 31/12/2013)
- Bij de dood van de Helga M. Novak, een rebelse dichteres (Knack, 31/12/2013)
- 'Moeders van de stilte', debuutroman van Birsan Taspinar (De Wereld Morgen, 31/12/2013)
- Where were all the lesbians in Queer as Pop? (The Guardian, 31/12/2013)
- Feminism is on a high ♦ but it needs a strong intellectual voice (The Guardian, 31/12/2013)
- Air Canada defe

POWERED BY PHPLIST